
Gasilci so spregovorili
o svojem delu .._-*._

1. aprila so se zbrali ddegati 57 gasilskih dmštev iz občinske
gasilske zveze na rednem letnem občnem zbom. Udeležba je bila
zelo dobra. 89-odstotna.

Zbrane je nagovoril predsednik Ciril Ropret in povedal, kaj vse
je vplivalo na delo predsedstva. sekretariata, štaba operative ter
komisij in ne nazadnje tudi na finandranje gasilskih društev. Še
pred pričetkom dela občnega zbora so delegati počastili spomin na
preminula gasilca in veterana Jerneja Čerlanca in Janeza Vrbinca.

Ker so gasilska društva prejela pisna porodla, je takoj stekla
razprava. Bila je dokaj živahna in konstruktivna in razvidno je
bilo, da gasilska društva podpirajo politiko delovanja OGZ. razha-
jali so se k pri finandranju potreb gasilskih dništev. Tako so
gasilska društva, ki imajo že urejene gasilske domove. stnatrala. da
je potrebno več denamih sredstev usmeriti v tehnično opremlje-
nosl. To mišljenje so zavračala tista društva, ki še vedno nimajo
urejenih gasilskih domov. Na koncu so vendar ugoiovili. da je
najbolje, da OGZ še naprej vodi politiko financiranja potreb tako,
kot jo je dosedaj.

Poveljnik štaba operative Ludvik Zalar je v svoji razpravi tolma-
čil, da so se izvrkvali sklepi sprejeti na lanskem občnem zboru,
sicer pa glavno skrb posvečal strokovncmu izpopolnjevanju član-
stva in tehničnemu opremljanju gasilskih dništev. Tako so bili
takoj spomladi organizirani dobro obiskani seminarji za gasilske
strojnike po sektorjih. Povedal je tudi. da je bilo lani nabavljenih:
4 orodna vozila TAM 80 T 50, dve motorni črpalki Rossenbauer
800 1, nabavljenih in postavljenih 21 mobilnih in 8 ročnih UKV
postaj, 56 neplan dežnih plaščev. Preko tehnične komisije so
skrbeli. da so se sproti odpravljale okvare na raotomih črpalkah
ter orodnih vozilih. Pri tem ni pozabil omeniti tudi dela posebne
komisije, katere naloga je bila z napovedanimi obiski pregledati
vzdrževanje gasilske opreme in orodja. Ugotovitve te komisije niso
najboljSe in prav zato bo k nadaljcvala s svojim delom. Pohvalil je
udeležbo na tekmovanjih. saj tolikšne udeležbe še nismo imeli in
prav bi bilo. da se zanimanje za to zvTst strokovnega usposabljanja
nadaljuje in še izboljšuje. Kritiziral pa je delo naših cajnikov
v gasilskih društvih. ki kar ne morejo razumeti. da poročil. za
katere jih prosi OGZ. ne potrebuje le zase. ampak za zadovoljeva-
nje polreb in nalog do gasilske zveze Slovenije, mestne gasilske
zveze in ne nazadnje tudi do Gasilske brigade.

Med razpravo je bilo izrečenih nekaj kritičnih besed ludi na
račun gasilskc zveze Slovenije in to predvsem na razpis tekmova-
nja za memorial Matevža Haceta in še ta le kot predlog, lako. da se
še danes ne ve, kaj je s tem tckmovanjem in kje se bo končalo. Če
hočemo, da bodo tekraovalne enote uspešne. morajo imeti točen
razpis in določen čas za pripravo na tckmovanje. ker sicer je bolje,
da se ga ne udeleze.

Prav tako je bila lzrečena kritika na račun vesti. objavljene
v Gasilskem vestniku. da naj bi Slovenski gasild imeli na Golem
otoku podtniški dom. Prisotni so kritizirali tako pobudo. pa
teprav je bila objavljena na strani »Malo za šalo, malo zares«, kajti
tam so trpeli in umirali Slovend in to zares!

Po razpravi so bili sprjeti še sklepi o nadaljnjem delu. Naj jih
navedemo:

- Na predlog delegata iz GD Vič bo OGZ vsako leto razpisala
v spomin na pokojnega Jerneja Čertanca pionirsko tekmovanje.

- Imenovali bomo enotnp komisijo za izvedbo rednih letnih
pregledov gasilskih društev. Še preje pa izdelali. oziroma izboljšali
točkovoik za ocenjevanje društev pri rednih letnih pregiedih.

- Posebna komisija, ki jo je imenovalo predsedstvo, bo tudi
vnaprej nadaljevala s svojim delom

- OGZ bo imenovala posebno komisijo. ki bo legalizirala do
sedaj postavljene UKV zveze. hkrati pa nadaljevala z opremlja-
njem in montažo UKV zvez

- Že razpisano tekmovanje OGZ za leto 1989 se bo izvedlo
v smislu razpisa.

- Gasilska društva bodo tudi v letu 1989 vTŠila preventivne
preglede v svojih požarnih okoliših.

- Nadaljevalo se bo dežurstvo v Gasilski bhgadi. kot pomem-
ben člen v strokovnem usposabljanju članstva.

- Štab operative bo tudi v bodoie vso skrb posvetil strokovne-
mu usposabljanju članstva, posebno ie operativnega vodstvenega
kadra v gasilskih društvih.

- OGZ bo tudi v letu 1989 vodila finandio politiko zadovolje- ••
vanja potreb gasilskih društev tako kot do sedaj.
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